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Protokoll 1/07 
 
 
Møte: Oppvekst- og kulturkomiteen  
Møtested: Bydelsadministrasjonen, Markveien 57  

Møtetid: Mandag 05. februar 2007 kl. 17.00-18.50     
   
 
 
   
Åpen halvtime 
Det var ingen frammøtte til åpen halvtime. 
 
Opprop 
Til stede: Per Gunnar Dahl (A) leder, Silje Schei Tveitdal (SV), Nina Græger (A), Heidi 
Iveland Strand (F), Ulf Novsett (H), Sven Erling Thorsen (V). 
 
Forfall: Christin Aamodt (RV). 
 
Godkjenning av innkalling 
Innkallingen godkjent uten merknader. 
 
Godkjenning av sakskart 
Sakskartet godkjent uten merknader. 
 
Informasjon 
Administrasjonen informerte om at ny foreldregruppe/kontaktperson (tidligere Familiehuset) 
har fått tilbud om å disponere lokalene til Dragen juniorklubb på Slurpen tre dager i uken, 
under forutsetning av at lokalene og dagmamma(er) får godkjenning i henhold til forskrift om 
miljørettet helsevern.    
 
Det ble informert om status for barnehageutbygging i bydelen.  
 
Saker behandlet under møtet: 
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Sak 3 /07    Tildeling av tilskudd til frivillige aktiviteter 2007.................................................. 1 
Sak 4 /07    Fordeling av kulturmidler 2007 .............................................................................. 2 
Sak 5 /07    Midlertidig barnehage i Sinsenparken .................................................................... 2 
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Sak 1 /07    Protokoll fra møte i Oppvekst- og kulturkomiteen 28. 
november 2006 

 
Vedtak: 
Protokollen enstemmig godkjent med følgende merknad til oppropet: Silje Schei Tveitdal 
(SV) var til stede på møtet, Nina Græger (A) hadde forfall. 
 

Sak 2 /07    Status og fremtidige utfordringer for tjenester til barn i 
alderen 0-10 år 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar fremlagt sak vedr. status og fremtidige utfordringer for tjenester til barn i 
alderen 0-10 år til orientering. 
 
A’s forslag til vedtak: 
Oppvekst- og kulturkomiteen hilser initiativet til en gjennomgang av status og utfordringer for 
tjenester til barn i velkommen. Komiteen tar skrivet til orientering. 
 
Vedtak: 
A’s forslag enstemmig vedtatt. 
 
Merknad fra A: 
Det stilles spørsmål om hvorfor skrivet er avgrenset til de lovpålagte tjenestene og 
alderssegmentet 0-10 år. Både helse- og sosialtjenesteloven inneholder plikter og rettigheter 
for barn og unge til de 18 år. Skrivet burde også ha inkludert og spesifikt nevnt en del flere 
sårbare grupper mer eksplisitt som for eksempel barn av rusmiddelmisbrukere og psykisk 
syke og barn med atferdsvansker.  
 
Merknad fra A, H, SV og V: 
De ikke lovpålagte tjenestene er viktige politikkområder og arenaer for barn og unges 
oppvekstvilkår og burde vært omtalt som en av flere premisser i en slik status og 
framskrivning av behov. Tilgang på friområder, park og organisert så vel som uorganisert 
idrett og lek er viktige premisser for trygg oppvekst. 
  
Det er ikke vanskelig å forstå at framskrivninger er vanskelig og at prognosene kan bli høyst 
usikre anslag. Men gitt en viss befolkningsframskrivning ville det vært interessant å få 
administrasjonens kommentarer til hvilke ressurser som eventuelt må stilles til disposisjon for 
å få til en tilfredsstillende rekruttering av fagpersonale. På visse områder er tallene veldige 
tydelige, men omfanget i forhold til ressurser blir mindre synlig. Av viktige virkemidler er det 
nevnt få. For å sikre tilstrekkelig rekruttering så kan for eksempel tiltak for å sikre ufaglærte 
muligheter til å utdanne seg til fagpersonale være en mulighet og som kunne vært omtalt i et 
eget virkemiddelkapittel.  
  
Forslaget om et eget oppveksthus er en spennende visjon som hilses velkommen.  
  

Sak 3 /07    Tildeling av tilskudd til frivillige aktiviteter 2007 
 
Det er bevilget kr. 400.000 til fordeling inneværende år med delegert fullmakt til 
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komiteen.  
 
Vedtak: 
Frist for søknad om tilskudd inneværende blir 1. april. Det blir kun en søknadsrunde 
Administrasjonen bes vurdere om det skal presiseres i retningslinjene hvilke krav som skal 
stilles til budsjett og regnskap.  
 

Sak 4 /07    Fordeling av kulturmidler 2007 
 
Det er bevilget kr. 100.000 til fordeling inneværende år med delegert fullmakt til komiteen.  
 
A’s forslag til vedtak: 
Det foreslås at bydelen for 2007 også bevilger midler til et eget ungdomsarrangement i regi av 
X-Ray og Sinsen kulturhus under bydelsdagene. Midlene bevilges av årets kulturmidler, og 
fastsettes på komiteens møte i mars.  
 
Vedtak: 
A’s forslag enstemmig vedtatt. 
 
Merknad fra komiteen: 
Det er ønskelig å videreføre tidligere praksis med arrangementer som julegrantenning i Birkelunden 
og Elvelangs i fakkellys. 
 

Sak 5 /07    Midlertidig barnehage i Sinsenparken 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget anbefaler å disponere deler av Sinsenparken (se vedlagte kart) som område for 
midlertidig barnehage. 
 
Tilleggsforslag: 
Eventuell forlengelse utover 2010 må opp til ny politisk behandling i bydelen. 
 
H’s forslag til vedtak: 
 
Bakgrunn 
Det har i mange år vært et flertall i Oslo Bystyre for vern av grøntarealer. Dette har spesielt 
kommet til uttrykk ved fastholding av ”markagrensen”. 
 
Grünerløkka Høyre er enig i vern av grøntarealer i Oslo. Med dette mener vi også grøntarealer 
i bykjernen. Disse områdene kan sees som småbarnfamilienes ”marka”. 
 
Vi ser nødvendigheten og viktigheten av barnehager, men mener allikevel at dette behov ikke 
kan skyve alle andre hensyn til side. Utbygging av barnehager i parker/grøntområder vil i 
neste omgang gå ut over nettopp barnefamilier som får reduserte friområder for sine barn, og 
dermed få redusert kvalitet på sitt nærmiljø. 
 
Av erfaring vet vi at midlertidige anlegg enten blir midlertidige veldig lenge, eller har en 
tendens til å bli permanente. Det vil senere heller ikke være opp til OKK/Bydelsutvalget på 
Grünerløkka å bestemme avvikling av den midlertidige barnehagen. Grünerløkka Høyre kan 
derfor ikke støtte bygging av barnehage i deler av Sinsenparken. 
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Forslag til vedtak: 
Oppvekst og kulturkomiteen OKK) ser nødvendigheten av bygging av flere barnehager på 
Grünerløkka. OKK mener imidlertid at dette ikke kan gå på bekostning av etablerte 
parker/grøntarealer.  
 
Utbygging av disse arealer vil gi en midlertidig bedring i barnehagesituasjonen, men vil 
samtidig gi redusert tilbud til barnefamilier og andre som i dag benytter parkene. En slik 
utbygging vil også skape usikkerhet om tilbakeføring av områdene til park/grøntareale.  
 
OKK støtter derfor ikke opprettelse av midlertidig barnehage i Sinsenparken. 
 
Vedtak: 
Bydelsdirektørens forslag og A’s tilleggsforslag vedtatt med 4 (2A, 1 SV, 1 F) mot 2 (1 H, 1 
V) stemmer for H’s forslag. 
 
 
Oslo 07.02.2007 
 
 
 
Eigil Jakobsen 
sekretær 
Oppvekst- og kulturkomiteen 
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